
Zápis č. 35 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 18.10.2011 od 18:30h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Ing. Jan Černý, Hana Plačková, Miloslava Plačková, Ing. Petra Kotolanová, 

Libor Krutiš, Dušan Ferda a Lenka Badinová. 
 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem: 
 

1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti 
3. Lampionové uspávání broučků 
4. Rosvícení vánočního stromu 
5. Různé 
6. Ukončení 

 
2) Zprávy činovníků 
 
Předseda sděluje: 

• přáníčko k narození dítěte dal Ferdům (Janě a Dušanovi) 
• vysázení habrů kolem hřiště necháme na jaro. 
• na Drakiádě bylo pouštěno 30 draků, na dobrovolném vstupném získáno 1.576 Kč, 

o Drakiádě napsal článek do Zpravodaje, vyjde v nejbližším čísle (měsíci listopadu). 
• pro účely vydání kalendáře Mikroregionu Ivančicko stanovila SR termíny akcí na rok 

2012, aby mohly být tyto termíny uvedeny v kalendáři. 
 
3) Lampionové uspávání broučků 
 
Akce se uskuteční ve čtvrtek 27.10.2011. Sraz je v 17:45 u Sokolovny.  
Trasa pochodu: Od sokolovny půjdeme dozadu na Stávek, přejdeme přes most u Vanků 
a zadní ulicí půjdeme kolem potoku ke hřbitovu. Pak Sadama a opět  kolem potoku k mostu, 
kde přejdeme silnici u autobusové zastávky, dále půjdeme zadem (Zahrádkama) ke 
Koblížkovým, projdeme mezi domy spodní částí Dědiny a půjdeme k MŠ (viz. obrázek níže). 
 
Předseda zajistí na obci, aby po dobu pochodu bylo zhasnuto veřejné osvětlení.  
Předseda zajistí výstražné vesty pro dva účastníky pochodu (nejlépe někoho z členů našeho 
sdružení), kteří budou zajišťovat bezpečný přechod přes silnici. 
 
Po trase, rozmístí členové našeho sdružení vyřezané dýně.  
Jednatelka Hana Plačková požádá Jitku Badinovou, Barákovy, Vankovy a Havlátovy, aby si 
vzali dýni na vyřezání, které nám daroval Evžen Svoboda a po dobu průvodu ji umístili 
viditelně u svého domu.  
 
Lenka Badinová sděluje, že MŠ má připravené krátké pásmo, 3 básničky a 2 písničky.  
MŠ nazdobí stromy v rohu zahrady, kde bude uložena odměna pro odvážné děti.  
 
Bude-li to možné, vypustíme někde po trase také létající lampion. 



 
Kdo má doma nepotřebné malé hračky z kinder vajíčka, kuličky a podobně, tak ať to donese  
do úterý 25.10.2011 k Haně Plačkové.  
 
 

 
 
 
 
4) Rozsvícení vánočního stromu 
 
Libor Krutiš připomíná, že jsme se v loňském roce dohodli, že akci uspořádáme v sobotu 
večer, nikoli v neděli. Termín akce tak je  
Zvonek v loňském roce vypůjčil Aleš Brustmann od uměleckého kováře v Ivančicích. 
Předseda proto požádá Aleše Brustmanna, aby poptal u kováře, zda a za kolik by nám zvonek 
vyrobil. 
Předseda zjistí u Jiří Synka, zdali je možné a vhodné použít jako podium pro vystoupení 
stavebnicové lešení, které má Jiří Synek. Pokud to možné nebude, zkusí domluvit zapůjčení 
vlečky u Nosků, stejně jako v loňském roce. 
 
5) Volné návrhy 
 
Hospodářka Petra Kotolonová navrhuje oslovit ty dobrovolné dárce, kteří dali formou 
dobrovolného vstupného větší finanční příspěvek na pořízení prvků dětského hřiště dříve, než 
jsme začali v letošním roce dárce cíleně oslovovat, zdali chtějí také být uvedeni mezi 
sponzory a dárci na našich stránkách. 
Odsouhlaseno bez výhrad, Petra Kotolanová všechny dotyčné dárce osloví. 
 



Hana Plačková navrhuje uspořádat zájezd do divadla pro rodiče a děti. Návrh odsouhlasen. 
Hana Plačková zjistí nějaký vhodný termín divadla pro děti v Brně, kde mude možno objednat 
větší množství vstupenek, zjistí kolik by stál pronájem autobusu a poté nabídneme zájezd  
rodičům a dětem z Bránic.  
Dušan Ferda připomíná nabídku Zdravotní pojišťovny ministerstva vnitra, že dostaneme 
příspěvek 1.000 Kč za každého nového pojišťence, který k této pojišťovně přejde, pokud ho 
doporučí naše sdružení. Vzhledem k tomu, že se narodily dvě děti našim členům, tak navrhuje 
oslovit pojišťovnu, zdali nám příspěvek náleží. Předseda pojišťovnu kontaktuje. 
 
Předseda sděluje, že na nejbližším zasedání Zastupitelstva obce, které se koná v pondělí 
24.10.2011 bude projednávána mimo jiné i zpráva (posudek) o stavu lip u hřbitova, který 
doporučuje pokácení stromů vzhledem k jejich stavu a navrhuje výsadbu stromů nových a to 
nejen u hřbitova, ale i kolem cesty pro pěší k nádraží.  
 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 19:30. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


